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Geachte dames en heren, 

Vanwege de coronacrisis heeft de horeca in 2020 zeven maanden haar deuren moeten sluiten. 

Ook nu is het nog steeds niet toegestaan voor deze groep ondernemers om hun zaak geopend 

te hebben voor publiek. 

 

Het college wil deze groep ondernemers zoveel mogelijk ondersteunen. Met name door hen de 

komende periode de mogelijkheid te bieden, om wanneer de maatregelen rondom COVID-19 

dit weer toelaten, de terrassen tijdelijk uit te breiden.  

 

Wij realiseren ons dat meerdere ondernemers het zwaar hebben. Daarom is een eerlijke 

verdeling van de openbare ruimte het streven waarbij veiligheid en een plezierige leefomgeving 

zoveel als mogelijk in acht moeten worden genomen. 

 

Op 26 januari 2021 heeft het college besloten: 

1. De routekaart horeca terrassen 2021 op te stellen. Binnen de vastgestelde kaders 

worden horecaondernemers begin februari 2021 uitgenodigd hun plannen met 

betrekking tot uitbreiding van hun de terrassen in te dienen.  

2. Ondernemers die gebruik maken van gemeentegrond om deze terrasuitbreiding te 

kunnen realiseren ontvangen een vergunning. Deze vergunning is vrijgesteld van leges 

en de extra gronden worden niet belast met precariobelasting. 

3. Om de uitbreiding van de terrassen op de Markt in Schagen en het Dorpsplein in 

Callantsoog te kunnen realiseren is een verkeerswijziging nodig. Omdat deze wijziging 

naar verwachting langer duurt dan 3 maanden, is een verkeersbesluit nodig.  

4. Een verkeersverbod voor de donderdagen voor de Markt en de Nieuwstraat in Schagen 

wordt meegenomen in dit besluit. Dit is nodig omdat de opstelling van de weekmarkt 

vraagt om deze uitbreiding in verband met de 1,5 meter maatregel.  

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

Marjan van Kampen - Nouwen 
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